

Title (en)

Box with sockets.

Title (de)

Gehäuse mit steckbaren Verbindungen.

Title (fr)

Boitier fiches et douilles.

Publication

**EP 0532783 A1 19930324 (DE)**

Application

**EP 91115903 A 19910919**

Priority

EP 91115903 A 19910919

Abstract (en)

The invention relates to a housing for plug-in connections between at least one power source and a plurality of power loads. These are used in the commercial field, for example in the case of office and production apparatuses, and in the domestic field, for example in the case of video, television and domestic apparatuses. In order to prevent unauthorised use of such apparatuses and to reduce the risk of injury, it is proposed to arrange the plug contacts (8) which are used for producing the connection on a plane whose surface can be locked by a cover (2), a bolt unit (21) which is fitted in a concealed manner in the housing (1) being constructed at the same time as a locking mechanism (11) and as a power switch (5) for all the connections. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Gehäuse für steckbare Verbindungen zwischen mindestens einer Energiequelle und mehreren Energieverbrauchern.

Diese werden im gewerblichen Bereich, wie z.B. bei Büro- und Produktionsgeräten und im häuslichen Bereich, wie z.B. bei Video-, TV- und Haushaltsgeräten verwendet. Um die unbefugte Benutzung derartiger Geräte zu unterbinden und die Verletzungsgefahr zu verringern wird vorgeschlagen, die zur Herstellung der Verbindung dienenden Steckkontakte (8) auf einer Ebene anzudrücken, deren Oberfläche mit einer Abdeckung (2) verriegelbar ist, wobei eine in dem Gehäuse (1) verdeckt angebrachte Riegeleinheit (21) gleichzeitig für alle Verbindungen als Verschließmechanismus (11) und als Energieschalter (5) ausgebildet ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**H01R 13/447**

IPC 8 full level

**H01R 13/639** (2006.01); **H01R 13/447** (2006.01); **H01R 13/60** (2006.01); **H01R 13/70** (2006.01); **H01R 25/00** (2006.01); **H01R 13/66** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H01R 13/447** (2013.01); **H01R 13/60** (2013.01); **H01R 25/003** (2013.01); **H01R 13/6666** (2013.01); **H01R 13/6691** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2595532 A1 19870911 - AMALRIC MAX [FR]
- [A] DE 3807826 A1 19890921 - BECO EINRICHTUNGSTECHNIK GMBH [DE]
- [A] DE 3406385 A1 19850822 - POHL JOSEF PETER
- [A] EP 0443104 A1 19910828 - MERTEN GMBH & CO KG GEB [DE]

Cited by

EP2106001A1; CN106207676A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0532783 A1 19930324**; JP H06119952 A 19940428

DOCDB simple family (application)

**EP 91115903 A 19910919**; JP 1669992 A 19920131